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Zbigniew Wyszogrodzki 

Radny Rady Miasta Skierniewice 

 

 

       Pan 

       Krzysztof Jażdżyk  

       Prezydent Miasta Skierniewice 

       Rada Miasta Skierniewice 

 

 
 

 

     Interpelacja 

 

                              dotycząca przycięcia  drzew  
 

 

 

  W imieniu mieszkańców Skierniewic zwracam się z prośbą o przycięcie koron/gałęzi 

drzew, po obu stronach bloku mieszkalnego przy ulicy Sobieskiego 7. Gałęzie drzew 

zasłaniają widoczność i coraz częściej, niezależnie od warunków atmosferycznych spadają na 

plac. W trosce o bezpieczeństwo przemieszczających się po placu dzieci oraz o estetyczny 

wygląd terenu proszę o interwencję w tej sprawie. 
   
 

 

 

 Z wyrazami szacunku  
 

 

 


